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Posted on 15 בדצמבר by 2020 עוזי בכר

אמר יו"ר ומנכ"ל קבוצת רויאל קריביאן, ריצ'רד פיין, ליועצי שייט בפגישת זום שנערכה היום (ב'). "חידוש ההפלגות
יהיה מהיר וחזק". צפו בסרטון
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ריצ'רד פיין, יו"ר ומנכ"ל קבוצת רויאל קריביאן ערך היום (ב')  פגישת זום עם יועצי שייט ואמר כי חיסוני הקורונה יהיו
אלה שיובילו בעיקר את הנוסעים חזרה לאוניות הקרוזים.

"בעבר ציפינו לחזור להפלגות על בסיס יצירת קפסולות גם אם קיימת התפשטות הנגיף ביבשה. היום אנחנו יודעים
שהגורם העיקרי יהיו החיסונים ולא הפרוטוקולים בלבד. לא תיארנו לעצמנו שזה ייקח כל כך הרבה זמן, אבל ברגע

שזה יתחיל זה יהיה מהיר וחזק.

ריצ'רד פיין מיהר לציין כי פרוטוקולי הבריאות החדשים עדיין חשובים, וטען את התפקיד שהם מילאו במקרה של
ההצהרה הכוזבת על נוסע חיובי בקוואנטום אוף דה סיז שהפליגה מסינגפור. "זו הפעם הראשונה שרויאל קריביאן

מדברת בגלוי על מה שקרה בשבוע שעבר, ונראה שהמצב שהתרחש בקוואנטם אוף דה סיז הוכיח את חשיבותם של

https://www.cruisein.co.il/category/%d7%a8%d7%90%d7%a9%d7%99/
https://www.cruisein.co.il/category/%d7%97%d7%93%d7%a9%d7%95%d7%aa/
https://www.cruisein.co.il/tag/%d7%97%d7%99%d7%a1%d7%95%d7%a0%d7%99-%d7%a7%d7%95%d7%a8%d7%95%d7%a0%d7%94/
https://www.cruisein.co.il/tag/%d7%a7%d7%91%d7%95%d7%a6%d7%aa-%d7%a8%d7%95%d7%99%d7%90%d7%9c-%d7%a7%d7%a8%d7%99%d7%91%d7%99%d7%90%d7%9f/


"בעיקר חיסונים יאפשרו את חידוש ההפלגות"

/https://www.cruisein.co.il/%d7%a8%d7%90%d7%a9%d7%99/%d7%91%d7%a2%d7%99%d7%a7%d7%a8-%d7%97%d7%99%d7%a1%d7%95%d7%a0%d7%99%d7%9d-%d7%99%d7%90%d7%a4%d7%a9%d7%a8%d7%95-%d7%90%d7%aa-%d7%97%d7%99%d7%93%d7%95%d7%a9-%d7%94%d7%94%d7%a4%d7%9c%d7%92%d7%95%d7%aa

Page: 2

פרוטוקולים בריאותיים.

"הפרוטוקולים ושיתוף הפעולה עם הרשויות הסינגפוריות הביאו להוכחה מהירה שלא היה כל איום פוטנציאלי והכרה
בכך שעבודה משותפת בהפלגותינו יכולה לפעול ולספק חוויות נהדרות. אני מאמין שברגע שהאיום הבריאותי יעלם

כתוצאה מהגעתם של החיסונים, הביקוש להפלגות יגדל. אנשים עייפים ומתוסכלים, ורוצים ליהנות מחוויות שייט
חדשות , סיכם ריצ'רד פיין."

https://www.youtube.com/watch?v=LDNpm7F41cI&feature=emb_title
ברוכים המצטרפים לקבוצת הפייסבוק ״קרוז חלום של הפלגה״ – הייחודית בעולם הקרוזים
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